
InvitatZIUA: Buna ziua, astept intrebarile d-voastra!

Anon7383: Domnule Gheorghe, dacă ar candida la următoarele alegeri pentru postul de primar unul
dintre prietenii dvs Decebal Făgădău şi Gabi Stan, pe cine aţi vota? Pe unul dintre ei, din partea PSD, sau
candidatul PDL?

Ar avea întâietate prietenia sau politica?

InvitatZIUA: Pentru Anon7383: Nu sunt prieten cu Gabi Stan si nu ii apreciez activitatea foarte mult, ar
fi un dezastru daca ar candida la primarie. Iar daca din partea PDL ar candida un coleg care sa se ridice la
pregatirea profesionala pe care o are Decebal Fagadau, atunci cu siguranta as vota candidatul PDL. In
societatea noastra, ar trebuie sa alegem nu in functie de prietenii sau cumetrii politice, ci in functie de
competente. Sa-l alegem in fruntea orasului si a tarii pe omul cel mai competent. Eu, unul, asa cred ca
este normal.

Anon7990: Consideraţi o dovadă de competenţă participarea la toate faptele ce miros a ilegalitate ale
administraţiei Mazăre? În asemenea "realizări" se măsoară competenţa din punctul dvs. de vedere?

InvitatZIUA: Pentru Anon 7990: Faptele de ilegalitate ale administratiei Mazare ar trebui scoase la
lumina, iar daca aceste fapte vor fi dovedite de Justitia din Romania, cei implicati vor trebui sa fie
plateasca pentru faptele lor. Asa ca nu stiu daca cei din jurul primarului Mazare sunt implicati sau nu in
fapte ilegale. Nu sunt procuror si nici judecator. Sunt institutii ale statului care sunt platite sa-si faca
datoria fata de aceasta tara.

Anon8388: Cine, din PDL Constanța, credeți că ar putea să îi înfrunte pe Mazăre și Constantinescu?

InvitatZIUA: Pentru Anon 8388: Sunt colegi in PDL Constanta care il pot infrunta atat pe Mazare, cat si
pe Constantinescu. Printre ei ma numar si eu.

Anon8388: Numiti 2-3 persoane din PDL care sunt in stare?

InvitatZIUA: Pentru 8388: Sincer, nu as vrea sa dau alte nume fara sa le cer acordul. Eu ii vad in stare pe
colegi de-ai mei sa se bata cu Mazare si Constantinescu, insa nu stiu daca ei isi doresc acest lucru.

constantean: Dacă ați candida la primărie, cum v-ați confrunta cu Făgădău, cu care beți cafeaua zilnic?

constantean: Ce părere aveți despre PNL Constanța, care stă cu căciula în mână, în fața lui Mazăre și
Constantinescu?

InvitatZIUA: Pentru Constantean: Daca ar candida pentru Primaria Constanta Decebal Fagadau si Florin
Gheorghe, orasul nostru ar castiga enorm, pentru ca atat el, cat si eu avem proiecte pentru acest oras,
vrem sa traim in acest oras si vrem ca si copii nostri sa traiasca in acelasi oras.

InvitatZIUA: Pentru Constantean: Din pacate, PNL Constanta a devenit remorca PSD-ului de foarte multi
ani. Din acest motiv, nici nu sunt foarte atractivi pentru electoratul constantean, nereusind sa ia mai
mult de 10%. Nici nu cred ca vor reusi, atata timp cat nu vor aparea oameni noi.

constantean: Va multumesc!



InvitatZIUA: Va multumesc si va doresc o zi placuta!




